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PROTOKÓŁ XXIV/2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 czerwca 2012 roku w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w 

Działoszycach. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pani Barbara Wojewoda – Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

5. Pani Grażyna Wojtaś – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

6. Pan Maciej Sobecki – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

7. Pan Marcin Leszczyński -  pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

8. Pan Marcin Miszczyk - Dyrektor Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół i 

Placówek 

9. Pan Zenobiusz Wasiak - Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 
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Do pkt 2-go 
Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

    
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia:  

- 30 stycznia 2012 roku, 
- 29 marca 2012 roku, 
- 23 maja 2012 roku, 
- 04 czerwca 2012 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Działoszyce na lata 2012-2015. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2012r. oraz wprowadzeniu 
zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 2012 Nr X/96/2012. 

a) dyskusja,   
b) podjęcie uchwały.  

7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok Miejsko - 
Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie: 
a) Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2011 rok, 
b) Sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Działoszyce za 2011 rok, 
c) Opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 
dnia 30 kwietnia 2012 roku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy 
Działoszyce za 2011 rok, 

 d) Informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Działoszyce, 
e) Wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach z dnia 14 czerwca 2012 
roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Działoszyce absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2011 rok, 
f) Opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w 
przedmiocie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce z tytułu wykonania budżetu za 
2011 rok, 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2011 rok, 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Działoszyce. 

a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały. 

12. Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2011 rok. 
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a) dyskusja, 
b) przyjęcie informacji. 

13. Informacja z realizacji „ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 2011 rok. 

a) dyskusja, 
b) przyjęcie informacji. 

14. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej za 2011 
rok. 

a) przyjęcie informacji. 
15. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady Miejskiej oraz planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 1 mieszczącego się w budynku wielolokalowym w 
miejscowości Stępocice 54 na działce nr ewid. 57/2 wraz z udziałem w gruncie stanowiących 
własność Gminy Działoszyce.  

a) dyskusja, 
b) podjecie uchwały. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej obecnym 
najemcom lokalu mieszkalnego nr 2 mieszczącego się w budynku wielolokalowym w miejscowości 
Stępocice 54 na działce nr ewid. 57/2 wraz z udziałem w gruncie stanowiących własność Gminy 
Działoszyce.  

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

18.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 
zawartej na czas oznaczony. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

19. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych usytuowanych w 
budynku zlokalizowanym na działce nr ewid. 448/1 przy ul. Ogrodowej 6A i 6B w Działoszycach 
wraz ze sprzedażą udziału części nieruchomości wspólnej. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

20. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 
oraz szczegółowe zasady przyznawania wsparcia i wypłacania nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę 
Działoszyce. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

21. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 
warunki przyznawania obliczania i wypłacania niektórych innych składników wynagradzania dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Działoszyce. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu dla Zespołu Szkół w Działoszycach. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

23. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

24. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wysokości oraz zasad wypłacania diet dla 
radnych 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

25. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

26. Interpelacje i zapytania radnych. 
27. Odpowiedzi na zapytania. 
28. Sprawy rożne. 
29. Zakończenie obrad sesji. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i zapytał, czy 

radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 15, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt 3 

Przyjęcie protokołów z  sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokoły z sesji Rady Miejskiej z dnia: 

- 30 stycznia 2012 roku, 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2012 roku został przyjęty jednogłośnie / 

''za'' – 15, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ 

- 29 marca 2012 roku, 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 marca  2012 roku został przyjęty jednogłośnie / 

''za'' – 15, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ 

- 23 maja 2012 roku, 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 maja  2012 roku został przyjęty jednogłośnie / 

''za'' – 15, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ 

- 04 czerwca 2012 roku. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki poinformował Wysoka Radę, że w 

dniu 27 czerwca 2012 roku wpłynął wniosek Pana radnego Krzysztofa Gradka w sprawie 
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dokonania sprostowania w protokole z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Działoszycach z dnia 

04 czerwca 2012 roku. Pan Przewodniczący przedstawił radzie treść wniosku „dokonać zmiany 

kolejności zapisu na stronie 2 tegoż protokołu po głosowaniu  nad moim wnioskiem dotyczącym 

zmiany w porządku obrad głos zabrał burmistrz, a potem dopiero radni zwrócili się do 

przewodniczącego o powtórzenie głosowania nad moim wnioskiem; kolejność tego zapisu wynika 

ze stanu faktycznego jaki miał miejsce na tym etapie posiedzenia Rady Miejskiej, 

- w moim pytaniu dotyczącym sprzętu klubu sportowego „Świt”, nie użyłem sformowania „czy 

klub rozliczył się z urzędem” i wobec powyższego wnoszę o usunięcie tych słów z treści mojego 

pytania. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego Krzysztofa 

Grądka w sprawie wprowadzenia zmian do protokołu z 04 czerwca 2012 roku. 

 W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty /  za'' –3, ''przeciw'' – 12, ''wstrzymał 

się od głosu'' – 0/  

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady 

Miejskiej z dnia 04 czerwca 2012 roku, który został przyjęty większością głosów / ''za'' – 12, 

''przeciw'' – 3, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0/ 

 

Do pkt. 4 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
 

   W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i szczegółowo 

omówił. 

 

Do pkt. 5  

 Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Działoszyce na lata 2012-2015., przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i 
Gminy Działoszyce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 6 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2012r. oraz wprowadzeniu 
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zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 2012 Nr X/96/2012. -
przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 7 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok Miejsko - 
Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach - przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 
Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta większością głosów  / ‘’za’’ – 15, 
‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę'' – 0/ 
 
 
Do pkt 8 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. - przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 
Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
 
 
Do pkt 9 
a)  Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok - przedstawiła i 
omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
b) Sprawozdanie finansowe  Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok - przedstawiła i omówiła 
Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
c) Pani Krystyna Konderak – Skarbnik MiG przedstawiła opinię składu orzekającego Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  z dnia 30 kwietnia 2012 roku o sprawozdaniu o  z 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
d) Informację  o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Działoszyce – przedstawiła i omówiła 
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Pani Krystyna Ciszek – sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce. 
e) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Jan Banaszek  przedstawił wniosek Komisji 
Rewizyjnej z dnia 14 czerwca  w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
gminy za 2010 rok dla Burmistrza Miasta i Gminy w Działoszycach. 
f)  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Jan Banaszek  przedstawił  Opinię Składu 
Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w przedmiocie wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Działoszyce z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok.  
 
Do pkt 10 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2011 rok,- przedstawiła i 
omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 11 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

  

Głos zabrał radny Krzysztof Grądek – ze sprawozdania z wykonania budżetu wynika, że jego 

wykonanie jest na poziomie 80%, natomiast wykonanie wydatków jest na poziomie 70%. Są pewne 

przypadki prawne, które pozwalają Regionalnej Izbie Obrachunkowej zaopiniować, przedstawione 

sprawozdanie finansowe. W ostatnich dniach Prezydent Miasta Krakowa nie uzyskał absolutorium 

od Rady ponieważ wykonał budżet tylko w 93%. Absolutorium to jest zatwierdzenie sprawozdania 

finansowego, co nie oznacza pomijania innych dziedzin działalności Burmistrza.  

 Na naszych oczach są prowadzone inwestycje, oddano do użytku nową salę gimnastyczną, 

stadion sportowy, ruszyły także prace związane z kanalizacją, ale nie zawsze te inwestycje są 

wykonane na takim poziomie jakim byśmy sobie życzyli. Nie sztuka coś wykonać, żeby wydać 

tylko pieniądze, ale żeby to miało wyjście pozytywne dla ludzi.  
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 Sala gimnastyczna miała być dostępna dla wszystkich mieszkańców, natomiast na dzień 

dzisiejszy tylko nieliczni z niej korzystają. Burmistrz natomiast deklarował jej dostępność dla 

wszystkich mieszkańców gminy. W ubiegłym roku chcąc korzystać z sali, musieliśmy co tydzień 

pisać podanie do Pani Dyrektor o jej udostępnienie. 

 Następnie stadion sportowy, przed przystąpieniem do realizacji tego projektu, spojrzałem na 

projekt i stwierdziłem, że należy wprowadzić do niego zmiany. Spotkałam się z Panem 

Burmistrzem, przedstawiłem mu swoje zastrzeżenia co do projektu, a w odpowiedzi usłyszałem nie. 

 Rozpoczęły się prace nad budową kanalizacji, Burmistrz deklarował ich rozpoczęcie już w 

ubiegłym roku, tak się jednak nie stało, ponieważ prace ruszyły dopiero niedawno. Przy tej 

inwestycji również wiele osób ma pytania i albo odpowiedzi są udzielane albo są udzielane 

pobieżnie . Według mnie należy informować ludzi o etapach prac nad kanalizacją. 

 Mienie komunalne to inaczej mieszkania komunalne, które Pan Burmistrz posiada. Stan 

tych mieszkań jest po prostu tragiczny, chcąc dostosować mieszkania do stanu użytkowania to 

trzeba by zainwestować dużo pieniędzy, a jak wiadomo Gmina nie posiada takich pieniędzy bo 

realizuje obecnie duże inwestycje, ale trzeba małych nakładów finansowych i siły z odrobiną dobrej 

woli by pomóc ludziom, przy wymianie okien, drzwi w swoich mieszkaniach. Są propozycje, żeby 

mieszkańcy sami wymieniali okna na swój koszt tak jak to się robi w większości gmin, a potem 

koszty te mają odliczane od czynszu, natomiast nasz Burmistrz się na to nie zgadza. 

 Następnie jeżeli chodzi o wykup mieszkań komunalnych to Burmistrz dopiero niedawno 

zgodził się na ich wykup przez kilku lokatorów. Na ul. Pińczowskiej 1 jest jedno mieszkanie, które 

zostało wykupione jakiś czas temu  i z mocy prawa powinna tam powstać wspólnota mieszkaniowa, 

natomiast Burmistrz nie realizuje tej ustawy, oczywiście nie musi tego robić. Powstanie wspólnoty 

może mieć pozytywne aspekty, bo mieszkańcy mieli by swoje pieniądze, które mogli by 

przeznaczyć np na remonty, natomiast teraz Pan Burmistrz pobiera czynsze do wspólnego kotła, a 

później okazuje się, że pieniędzy nie ma bo zostały przeznaczona na inne cele. Oczywiście sami 
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lokatorzy nie zarządzali by wspólnotą tylko wspólnie z Burmistrzem , wtedy relację uległy by 

zmianie na korzyść urzędu i dlatego warto by tym ludziom pomóc. Mówiłem również często na 

sesji o domie na ul. Kościuszki, który Gmina od kilku lat bezskutecznie chce sprzedać. 

Proponowałem aby  wynająć go osobom, które byłyby na to chętne, tak  żeby ten budynek nie stał i 

nie niszczał, natomiast Pan Burmistrz twierdzi, że Gmina nie ma takiej możliwości.  

 Proszę Państwa kolejna dziedzina to również współpraca z radnymi, oczywiście współpraca 

z radnymi z terenów wiejskich układa się świetnie, natomiast z radnymi z Działoszyc nie jest taka 

jakbyśmy sobie tego życzyli albo po prostu chcieli.  

 Pan radny Stanisław Woźniak - dla mnie osobiście to przyjemność głosować za udzieleniem 

absolutorium dla Pana Burmistrza, myślę, że większość kolegów radnych jak również sołtysi, 

którzy nie maja prawa głosu zgodzą się ze mną. Jak się patrzy na inwestycje jakie są terenie gminy, 

a przede wszystkim jakie milionowe są to inwestycje, to kolego Krzysztofie ja myślę, że gdybyście 

wy mieli większość to nie wiem czy byście drogę rowerową na wsi zrobili.  My nie patrzymy na to 

kto jest ze wsi, a kto z miasta tylko chcemy żeby gmina się rozwijała. Odnośnie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza to jak się spojrzy jakie pieniężne  środki pozyskuje z zewnątrz w skali 

kraju to inne gminy nam zazdroszczą, bo są zadłużone, a my na tyle inwestycji nie mamy złotówki 

długu, a jeszcze przecież jest wiele przed nami. W Działoszycach było wszystko: były rozlewnie, 

piekarnie, proszę niech Panowie mi powiedzą, gdzie to wszystko jest, wszystko zostało 

zmarnowane, natomiast  my nie zmarnowaliśmy nic, my idziemy do przodu razem z Burmistrzem.  

 Pan radny Andrzej Kołpak – zdajemy sobie sprawę, że budżet nie został wykonany w 100%, 

ale rozumiemy tą sytuację, wiemy, że plan jest planem, a życie jest życiem. Jeśli chodzi o 

Działoszyce, to widać systematyczną poprawę w zakresie utrzymania czystości i porządku. Miasto 

jest na bieżąco sprzątane. Panie Burmistrzu  niektórych radnych traktuje Pan jakby byli Pana 

wrogami  którzy czekają tylko na Pana potknięcia, a zapewniam Pana, że tak nie jest.  

 W rozmowach prywatnych, nigdy nie krytykowaliśmy Pana jako człowieka, jako człowieka 
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Pana szanujemy, chociażby za wartości jakie Pan publicznie prezentuje w zakresie życia 

rodzinnego, religijnego, czy patriotycznego, dlatego życzę Panu dobrej współpracy ze wszystkimi 

radnymi i dobrego rządzenia. 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks -  ustosunkuje się szczególnie do 

wypowiedzi Pana radnego Grądka „nie sztuka wykonać”, skoro nie jest sztuką budowa hali 

sportowej, budowa stadionu, remont dróg i świetlic, budowa kanalizacji to co tak naprawdę jest 

trudnością w zarządzaniu gminą, skoro nie sztuką jest znaleźć i pozyskać na to pieniądze i uzyskać 

przy tym dobry wynik finansowy Gminy, to  tak naprawdę jest sztuka. To jest tak jakbyśmy oceniali 

ucznia, przez którego otrzymanie bardzo dobrych wyników w nauce nie jest sztuką, to co jest tak 

naprawdę dla ucznia sztuką?. Panie Grądek, może Pan nie wie co, jest w zarządzaniu gminą 

trudnością, a co łatwością i pewnie nie znając tego rozgraniczenia wysuwa Pan takie, a nie inne 

wnioski. Oczywiste jest , że zawsze są pewne niedociągnięcia, ale ja zawsze powtarzałem i 

powtarzam, że nawet budując własny dom nie unikniemy błędów, po jakimś czasie go ulepszamy i 

poprawiamy. Jeżeli zjawia się u mnie Pan Grądek w momencie realizacji inwestycji, która nie jest 

w fazie projektu bo uzyskała pozwolenie na budowę, została uzgodniona w Urzędzie 

Marszałkowskim, kiedy jesteśmy już po przetargu i został wyłoniony wykonawca, to co ja w tym 

momencie mam odpowiedzieć Panu Grądkowi, tłumacząc kilkakrotnie, że nie można wprowadzać 

tych  zmian na etapie realizacji inwestycji. Czy miałem wstrzymać budowę i utracić 

dofinansowanie? Jeżeli ktoś uważa, że termin budowy kanalizacji został przesunięty o 3, 4 miesiące 

to jaki jest to problem w skali całej inwestycji. Są takie procedury, których nie jesteśmy w stanie 

obejść, prace nad kanalizacją rozpoczęliśmy w możliwie jak najszybszym terminie. Proszę państwa 

ja informowałem na bieżąco o postępach i   etapach prac związanych z kanalizacją.  

 Na kanalizacje mieszkańcy czekali dziesiątki lat, a dla Pana Gradka dwa miesiące 

opóźnienia są najważniejszym problemem w tej inwestycji. 

 Jeśli chodzi o korzystanie z hali sportowej i stadionu, to nie może być tak, że będą one 
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otwarte 24 godziny na dobę. Jeśli jakaś grupa mieszkańców się zorganizuje, to nic nie stoi na 

przeszkodzie  udostępnienia w/w obiektów sportowych. Ja sam z radnymi i mieszkańcami 

Działoszyc  w okresie zimowym, korzystałem z hali, nie ma z tym żadnego problemu,  trzeba się 

tylko organizować, a nie narzekać. 

 Stan mieszkań komunalnych jest na bieżąco w miarę możliwości finansowych  poprawiany, 

jeśli Pan Gradek mówi, że pobieramy czynsze  od mieszkańców i przeznaczmy je na inne cele to 

jest w błędzie. Pieniądze z czynszów przeznaczane są na remonty tych budynków, specjalistyczne 

badania i przeglądy jak i na wiele innych spraw wynikających z ich utrzymania. Choćby ostatnio 

wykonywana wentylacja we wszystkich budynkach komunalnych która kosztowała bardzo dużo, 

ale było to zalecenie Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, które musieliśmy wykonać.  

 Odnośnie moich haseł wyborczych to ja ich  nie zdradzam, zresztą sami to Państwo możecie 

ocenić, co nie oznacza, że z każdą jedną jednostką, każdą jedną osobą na terenie Gminy udaje mi 

się dogadać. Choćbym nie wiem jak chciał to z niektórymi się nie dogadam. Czy ja się z  Państwem 

nie dogaduje, ilość przeprowadzonych inwestycji na terenie gminy mówi sama za siebie. Realizacja 

zadań  na terenie gminy jest przykładem tego, że moja współpraca z mieszkańcami układa się 

dobrze.  

 Nie wyrażając aprobaty na niektóre pomysły radnego Grądka miałem na myśli tylko dbałość 

o dobro i  interes gminy, a nie to że  kogoś nie lubię czy lekceważę. 

 

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 12 
 Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2011 rok – przedstawiła i 

omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie sprawozdanie .  

 W wyniku glosowania sprawozdanie  zostało przyjęte jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ –0/. 

 

 Do pkt 13 
 Informację z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 2011 rok. przedstawiła i omówiła Pani Grażyna 

Wojtaś - pracownik UMiG. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie informację.  

W wyniku glosowania informacja została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ 

– 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –0/. 

 

Do pkt 14 
Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej za 

2011 rok przedstawili przewodniczący poszczególnych komisji: 

-     Jan Banaszek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

-     Jolanta Banaszek – Przewodnicząca  Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich, 

− Andrzej Kołpak - Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, 

− Józef Wójcik – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony  Środowiska. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie sprawozdania.  

W wyniku głosowania, sprawozdania poszczególnych Komisji  zostały przyjęte 

jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ –0/. 

 

 

Do pkt 15 
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 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady Miejskiej oraz 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/ 

 

Do pkt 16 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 1 mieszczącego się w budynku wielolokalowym w 
miejscowości Stępocice 54 na działce nr ewid. 57/2 wraz z udziałem w gruncie stanowiących 
własność Gminy Działoszyce. - przedstawił Pan Marcin Leszczyński -  pracownik Urzędu Miasta i 
Gminy 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/ 

 

Do pkt 17 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
obecnym najemcom lokalu mieszkalnego nr 2 mieszczącego się w budynku wielolokalowym w 
miejscowości Stępocice 54 na działce nr ewid. 57/2 wraz z udziałem w gruncie stanowiących 
własność Gminy Działoszyce  Pan Marcin Leszczyński – pracownik UMiG w Działoszycach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

 

Do pkt 18 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 
zawartej na czas oznaczony. przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński – pracownik UMiG w 
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Działoszycach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 
 
 
Do pkt 19 
 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych usytuowanych 
w budynku zlokalizowanym na działce nr ewid. 448/1 przy ul. Ogrodowej 6A i 6B w Działoszycach 
wraz ze sprzedażą udziału części nieruchomości wspólnej. przedstawił i omówił Pan Marcin 
Leszczyński – pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 
 
 
Do pkt 20 
  Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania wsparcia i wypłacania nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Działoszyce 
przedstawił i omówił Pan Marcin Miszczyk - Dyrektor Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego 
Szkół i Placówek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – kierując się solidarnością zawodową nie mogę się zgodzić na 

taki dodatek ponieważ kwota jest bardzo mała. 

 
 W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 
odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta większością głosów  / ‘’za’’ – 11, 
‘’przeciw’’ – 1, ‘’wstrzymał si ę od głosu  ’’ – 3/. 
 
 
Do pkt 21 
 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 
szczegółowe warunki przyznawania obliczania i wypłacania niektórych innych składników 
wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Działoszyce -
przedstawił i omówił Pan Marcin Miszczyk - Dyrektor Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego 
Szkół i Placówek  
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 
 Pan radny Jan Banaszek – według Pana radnego kwota dodatku dla wicedyrektora, tj. do 17 
% jest zbyt mała w stosunku do kwoty dodatku dla  dyrektora tj. 50%, Pan radny uważa,że należy 
podnieść kwotę dodatku dla wicedyrektora. 
 Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Miszczyk – wicedyrektor nie ponosi żadnej 
odpowiedzialności za pracę i za całą placówkę szkolną np. przed organami kontroli, czy też 
Burmistrzem, natomiast cała  odpowiedzialność spada i ciąży na dyrektorze, dodatek, który 
proponujemy tj. do 50%, ustala Burmistrz na podstawie liczby uczniów w klasie i liczby uczniów w 
szkole, oraz na podstawie dbałości o daną placówkę szkolną. 
 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 
 
Do pkt 22 
 Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu dla Zespołu Szkół w Działoszycach - 
przedstawił i omówił Pan Marcin Miszczyk - Dyrektor Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego 
Szkół i Placówek  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 
 
Do pkt 23 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Działoszyce Pan Maciej Sobecki – 
pracownik Urzędu Miasta i Gminy 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 
 Pan radny Andrzej Kołpak –  uważam, że ten program jest bardzo istotny i bardzo potrzebny 
na naszym terenie, ponieważ problem bezdomnych zwierząt jest bardzo ważny. W samym mieście 
Działoszyce, jest bardzo dużo bezdomnych psów. Należy wyeliminować psy bezdomne. Czy tak 
zwany hycel  będzie przyjeżdżał z własnej inicjatywy czy na wezwanie? Jaki jest koszt odłowienia 
psa i przekazania go należnym służbom? Czy karmę dla kotów wolno żyjących  będzie finansował 
urząd? 
 
 Odpowiedzi udzielił Pan Maciej Sobecki  - koszt odłowu psa to około 2500,00 zł, jeżeli 
będziemy realizować program na bieżąco, wraz z wdrożeniem w życie  sterylizacji zwierząt to z 
czasem problem bezdomnych psów będzie  coraz mniejszy. Jeśli natomiast chodzi o karmę dla 
kotów to  będzie ona finansowana przez  urząd. Jeśli się zgłosi do urzędu osoba tzw. opiekun 
społeczny zajmujący się takimi kotami to my mu taką karmę zakupimy. 
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 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 
odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 

Do pkt 24 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wysokości oraz zasad wypłacania diet dla radnych 
przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 

Do pkt 25 
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach 
przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 Pan radny Krzysztof Grądek – w § 9 pkt 3 tego statutu jest zapisane, że Rada Społeczna 
składa się z 6 osób ,w tym Burmistrza jako przewodniczącego, natomiast w § 10 pkt 1 zapisane jest 
co należy do zadań Rady Społecznej i w ppkt 2 tego zapisu jest wnioskowanie do Burmistrza o 
przyznanie nagrody dyrektorowi, czy to nie jest jakaś patologia, żeby Rada Społeczna na czele z 
Burmistrzem jako przewodniczącym wnioskowała do Burmistrza o przyznanie nagrody 
dyrektorowi ?  
 Odpowiedzi udzieliła Pani Sekretarz MiG Krystyna Ciszek – w § 8 określili śmy, że 
czynności w zakresie prawa pracy względem dyrektora wykonuje Burmistrz MiG, a więc wszystkie 
sprawy z zakresu prawa pracy wobec dyrektora GOZ wykonuje Burmistrz, a nie Przewodniczący 
Rady Społecznej. 
 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 

 
Do pkt 26 
Interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan radny Stanisław Juszczyk -  wnioskuje o przedłużenie czasu oświetlenia ulicznego w 

związku ze zbliżającymi się wakacjami.  

 Pan radny Stanisław Woźniak – odnośnie drogi Marianów – Sypów, czy Gmina Pińczów 

będzie coś robić na tej drodze.  

- dostarczenie kamienia na drogę w stronę Sypowa oraz z Gaika do Zagaja Dębiańskiego ,  
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 Pan radny Marek Kasprzyk – czy jest zaplanowane przy budowie drogi wojewódzkiej  

wykonanie dodatkowo nowej sieci wodociągowej oraz nowego oświetlenia. W związku z tym, że 

po zakończeniu budowy kanalizacji będzie robiona nowa nawierzchnia asfaltowa na drodze 

wojewódzkiej, należałoby te zadania które wymieniłem wykonać teraz, tak aby w przyszłości nie 

niszczyć nowych dróg.  

 Pan radny Jan Banaszek – wnioskuje o skierowanie w kierunku Szyszczyc  równiarki, jak 

również od Dziewięczyc w stronę Szymańskiego oraz dostarczyć kamień na Ksawerów przy posesji 

Pana Kołtona, jak również kamień między Bronowem, a Sancygniowem. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – odwołał się na początku swojej wypowiedzi do dzisiejszego 

głosowania nad protokołem, jego uwaga jest taka, że protokół nie powinien być pisany po to żeby 

ładnie wyglądał, ale żeby odzwierciedlał rzeczywisty przebieg sesji, tymczasem zdania, które nie 

wypowiadają radni trafiają do protokołu i później radni głosują za przyjęciem takiego protokołu 

mimo, że jest zgłoszona poprawka. Pan Kołpak twierdzi że w jego przypadku zdarzyło się, że 

zostało zapisane zdanie w protokole, którego nie wypowiedział, i taka sama sytuacja miała miejsce 

z  Panem Grądkiem, który też nie wypowiedział słów, które mu przypisano i w konsekwencji  

złożył wniosek o zmianę zapisu w protokole, a radni z determinacją głosowali za przyjęciem 

protokołu. Pan Kołpak uważa, że należało  dzisiaj przesłuchać taśmę z nagrania sesji i przekonać 

się czy kolega Grądek powiedział takie zdanie, czy nie. 

− następnie odniósł się do zamieszczania uzasadnień na każdym projekcie uchwał, które są 

przesyłane radnym. 

− Pan radny  zaproponował, aby plac targowy posiadał znaczenie dwu funkcyjne, żeby nie był 

tylko placem targowym,ale tez parkingiem. 

− w kolejnym pytaniu odniósł się do rzeki  przy placu targowym, która miała być już oczyszczona 

na jesieni, i  czy coś się zmieniło, czy są jakieś plany odnośnie doprowadzenia rzeki do 

porządku  
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− wnioskuje o postawienie większej ilości koszy na śmieci na terenie miasta, uważa że stan 

porządku i  estetyki się systematycznie poprawia, ale ciągle brakuje koszy, czym więcej śmieci 

w koszu tym mniej później do sprzątania. 

 Pan Kołpak odniósł się również do wypowiedzi Pana  Wożniaka, który wypowiedział dzisiaj 

takie zdanie, że gdyby radni z Działoszyc mieli większość, to nie zostałaby zrobiona żadna droga na 

wsi lub inna inwestycja. Jest to nie prawda i idzie tylko w kierunku skłócenia miasta ze wsią. 

 Uwaga do kolegi Przewodniczącego Miasta Działoszyc Waldemara Pierona, dlaczego nie 

było żadnego zebrania mieszkańców Działoszyc przez długi okres, jest to przedmiotowe 

traktowanie mieszkańców. Jeżeli zebranie nie zostanie zwołane przez pana Przewodniczącego , to 

my jako radni Działoszyc takie zebranie zrobimy, bo w nas to też uderza. 

Pan radny Roman Wojtal – dostarczenie kamienia na drogę między Opatkowicami, a Ksawerowem,  

− wycięcie drzew przy drogach dojazdowych do pól ponieważ  są one nie przejezdne. 

 

Pan radny Zygmunt Saracki – wnioskuje o zwrócenie uwagi Powiatowemu Zarządowi Dróg o 

uporządkowanie i skoszenie pobyczy przy stadionie. 

 

Do pkt 27 

Odpowiedzi na zapytania. 

 Pan Burmistrz Zdzisław Leks -  Oświetlenie uliczne tradycyjne jak każdego roku zostanie 

przedłużone w okresie wakacyjnym. Odnośnie drogi Marianów Sypów, pewien odcinek drogi jest 

własnością Gminy Pińczów, my ze swojej części  z obu stron zrobiliśmy asfalt. Wystąpimy z 

ostatecznym pismem do Burmistrza Pińczowa  i poprosimy o  konkretną odpowiedź w sprawie tej 

drogi,  jeżeli nie mają zamiaru nic robić na tej drodze to wystąpimy o przekazanie nam tego odcinka 

drogi, ale będzie to trudna procedura. 

 Odnośnie pytań Pana Kasprzyka to nie wyobrażam sobie, że wodociąg będzie 
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niewymieniony w drodze na której zostanie położona nowa nawierzchnia asfaltowa. Jesteśmy już 

po rozmowach z Panem Marianem Książkiem Prezesem Związku  Nidzica który ma wymienić sieć 

wodociągową przed położeniem nowej nawierzchni. Jeśli chodzi o wymianę oświetlenia to  my 

przymierzaliśmy się  do  tego zadania, były już prowadzone  rozmowy z energetyką, ale bez 

większych skutków ponieważ oni twierdza, że nie mają pieniędzy i nie kwapią się do takich 

rozwiązań kompleksowych. Jeśli chodzi o dostarczenie  kamienia i równiarki to  tradycyjnie jak 

każdego roku przed żniwami będziemy wykonywać prace remontowe dróg dojazdowych do pół. 

Natomiast, kamień będzie dowożony w miarę potrzeb po uzgodnieniach z radnymi i sołtysami. 

 Jeśli chodzi o pytania Pana radnego Kołpaka odnośnie uzasadnień do uchwał to będziemy 

zamieszczać uzasadnienie przy każdej uchwale. 

 Przeznaczając plac targowy na parking będziemy musieli  to uzgadniać ze Starostwem 

ponieważ  plac targowy ma swoje przeznaczenie, a parking swoje i muszą spełniać odpowiednie 

wymogi, jeśli nie będzie z tym problemu to nic nie będzie stało na przeszkodzie , aby plac targowy 

w dniach wolnych od handlu służył jako parking..  

 

Do pkt 28 

Sprawy rożne. 

 Pan Waldemar Pieron Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta Działoszyce – 

pojawiły się zarzuty pod moim adresem, że  nie robiłem zebrań z mieszkańcami Działoszyc. Takich 

zebrań nie było ponieważ w chwili obecnej na zebrania takie jak u nas się odbywają przyjdzie około 

16 osób  tzw.  krzykaczy, którzy mówią nie na temat. Jestem jednak  w stałym  w kontakcie z 

Burmistrzem i Panią Sekretarz. Problemy, które zgłaszają mi mieszkańcy Działoszyc są  w miarę 

możliwości i potrzeb załatwiane, ale zebranie takie się odbędzie żeby spełnić  wymóg formalny. 

 Obserwując sesję muszę stwierdzić, że kolega Andrzej stał się ostatnio bardzo buńczuczny i 

zaczepny. Obserwuje radnych na sesjach i zauważyłem, że radni z terenów wiejskich wypowiadają 
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się spokojnie bez zaczepek, a ze strony radnych z Działoszyc słyszy się  ciągłe prztyczki do 

Burmistrza czy do władz. Nie jestem orędownikiem władz, ale widzę ze coś się zmienia w 

Działoszycach. Mam prośbę do radnych z miasta o to żebyście się dogadali. Niezgoda rujnuje 

zgoda buduje. Głosił  regulację drogi przy cmentarzu przed żniwami. Widzę potrzebę postawienia 

więcej koszy w mieście, ale w granicach rozsądku. Należy też tłumaczyć mieszkańcom,  że kosz nie 

jest po to aby wyrzucać do niego „obierki z  ziemniaka”. 

 Pani sołtys wsi Dębiany Beata Drukała – wnioskuje o ścięcie gałęzi  przy drodze  

powiatowej, 

- dostarczenie kamienia na drogę  gminną od Piotrowskiego w stronę Stradowa, jak również  na 

drogę powiatową i  czy będą robione jakieś prace remontowe w  remizie w Dębianach. 

Pan sołtys wsi Szczotkowice –  wnioskuje o połączenie asfaltu ze Szczotkowic z Rosiejowem, oraz 

dowiezienie kamienia do posesji Państwa  Galus.  

 Pan radny Stanisław Woźniak – odniósł się do wypowiedzi Pana Kołpaka twierdząc że nie 

jest osobą konfliktową i nigdy nie miał zamiaru skłócać wsi z miastem. Pan radny przytoczył 

fragment artykułu z gazety z 24 lutego br, tj. „ na wsiach dookoła remizy piękne wyremontowane, a 

w miasteczku szkoda pieniędzy”,  „Działoszyce to skansen, nawet nie bo o skansen się dba a tu 

wszystko obraca się w ruinę”. Jeśli w gazecie się takie rzeczy czyta, a jest to gazeta na całe 

województwo świętokrzyskie to co pomyślą o nas w  Urzędzie  Wojewódzkim czy 

Marszałkowskim po przeczytaniu tego artykułu, przecież z w/w urzędów otrzymujemy bardzo duże 

środki  na zadania inwestycyjne dla  gminy Działoszyce. W jakim świetle nas to wszystkich stawia. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – pani redaktor która pisała ten artykuł rozmawiała z wieloma 

osobami osobiście i telefonicznie. To nie są tylko moje słowa ale i  innych osób. 

 Pan Burmistrz Zdzisław Leks -  odnośnie wypowiedzi Pana Pierona, to zamontujemy kilka 

koszy, więcej na śmieci, według mnie  problem powinien się rozwiązać jeśli wejdzie nowa ustawa o 

gospodarce śmieciowej. Jeśli chodzi o kamień na drogi to tak jak już mówiłem wcześniej  będziemy  
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dostarczać go w miarę potrzeb. Odnośnie Remizy OSP w Dębianach to w chwili obecnej 

oczekujemy na środki pieniężne z zewnątrz, jak tylko je otrzymamy to rozpoczniemy prace 

remontowe.  

 

Do pkt. 29 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki 

podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 

 

 


